
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Folkušovej č.2/2025 

konaného 5. apríla 2025 
 
Prítomní poslanci: viď prezenčná listina poslancov 
Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 5. apríla 2025 o 9:30 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia: 5. apríla 2025 o 9:30 hod. 
Miesto zasadnutia: Obecný úrad vo Folkušovej, Folkušová 11, 038 42  
 
Predsedajúca privítala prítomných na 2. zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2025. Mgr. Máriu 
Lehotzkú poverila zapisovaním zápisnice zo zasadnutia, Maroša Jesenského a Martina Petrinca 
poverila overením zápisnice. Skonštatovala, že sú prítomní 4 poslanci z 5 poslancov, preto je obecné 
zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 
Otvorenie 
 
Voľba návrhovej komisie 
Návrh: 
Predsedajúca do návrhovej komisie navrhla predsedu Moniku Jesenskú  a člen  Maroš Jesenský.  
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia návrhovej komisie a prijatie 
uznesenia obecného zastupiteľstva č. 17/2025 v znení: 
 
K bodu 2. 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 
 
     schvaľuje  
 
návrhovú komisiu v zložení: predseda Monika Jesenská a člen Maroš Jesenský. 
Predsedajúca otvorila rozpravu. 
 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania:  
Za: 4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
  
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 17/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 3. 



Návrh:  
Predsedajúca oboznámila prítomných s programom OZ. 
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
18/2025 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

Schvaľuje   

 
program 2.zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Folkušová zo dňa 5.4.2025 podľa pozvánky.  

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania:  
Za: 4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 18/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 4. 

Návrh:  
Predsedajúca oboznámila prítomných s autoremedúrou uznesenia č.5/2025 zo dňa 11.3.2025. 
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
19/2025 v znení: 
 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

Schvaľuje AUTOREMEDÚRU uznesenia č. 5/2025 zo dňa 11.3.2025 

 

prijatie úveru vo výške 56 650 EUR poskytnutého zo strany Prima banka Slovensko, a. s., so sídlom: 

Hodžova 11, 010 11 Žilina, Slovenská republika, IČO: 31 575 951, IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v 

Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka: 148/L (ďalej len „banka“) za 

podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve, s možnosťou prolongácie zmluvy dodatkom, 

vrátane možnosti zmeny úveru na dlhodobý termínovaný úver, na účely zabezpečenia financovania 

investičného projektu Prístavba a stavebné úpravy kultúrneho domu s podporou projektu  

v zmysle príslušných predpisov o pomoci a podpore poskytovanej z fondov Európskeho spoločenstva 

formou Nenávratného finančného príspevku od Pôdohospodárskej platobnej agentúry. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 19/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

K bodu 5. 

Návrh:  
Predsedajúca  informovala o presunoch prostriedkov z rezervného fondu. Schválenie použitia 

prostriedkov rezervného fondu na zakúpenie elektronického kotla a opravu rozvodov kúrenia v 

bývalej knižnici. Z revízie vykurovacieho systému bolo zistených niekoľko závažných nedostatkov, 

preto musíme tieto nedostatky opraviť, aby sa priestory bývalej knižnice mohli naplno využívať.  

 

 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
20/2025 v znení: 
 
 
 
 



Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

schvaľuje 

 

a) presun prostriedkov rezervného fondu v sume 1 300,00 € do rozpočtu bežných výdavkov 
na opravu rozvodov ústredného kúrenia v budove bývalej knižnice, 

b) presun prostriedkov rezervného fondu v sume 900,00 € do rozpočtu bežných výdavkov 
na zakúpenie nového elektrického kotla do budovy bývalej knižnice, 

c) ponechanie finančných prostriedkov v sume 4 237,53 € v rezervnom fonde obce ako 
nevyhnutnú rezervu na krytie nepredvídaných a mimoriadnych udalostí. 

 

 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 20/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

 
K bodu 6. 

Návrh:  
Predsedajúca  informovala o potrebe schválenia rozpočtového opatrenia č. 2/2025. 

 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
21/2025 v znení: 
 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

schvaľuje 

 

 rozpočtové opatrenie č. 2/2025. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 



Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 21/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

K bodu 7. 

Návrh:  
Predsedajúca otvorila bod diskusia 

 
p.Sopóciová: 
- žiadala odpoveď od poslanca Lukáča (ktorý nebol prítomný) 
- informovala o auditoch, keď bola účtovníčkou obce 
poslankyňa Jesenská: sa dopytovala odpovede od pána Sopóciho - o vykurovacom systéme, prečo nie 
je funkčné podlahové kúrenie v budove bývalej knižnice 
 
 
Predsedajúca ukončila bod Diskusia pre občanov. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva 
č.22/2025 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

Berie na vedomie 

 

všetky diskusné príspevky v bode Diskusia pre občanov. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 22/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

K bodu 8. 

Rôzne  

V tomto bode si zobrala slovo pani starostka, aby vysvetlila, z akého dôvodu neboli odovzdané 

požadované dokumenty Inšpektorátu práce, ktorý preto obci uložil pokutu. Nastúpila do funkcie 

28.11.2022 a preto nemala ako spísať s vtedajšou pracovníčkou úradu dohodu. Po odovzdaní úradu 

dňa 2.1.2023 bývalým štatutárom sa  žiadna dohoda nenachádzala na obci. V januári 2023 bolo 

Referendum, pri ktorom bola ešte bývalým štatutárom do funkcie organizačno-technického 

zabezpečenia vymenovaná pracovníčka úradu. Až po prebratí úradu bolo zistené, že dohoda na 



organizačno-technické zabezpečenie referenda nie je úrade založená, preto starostka viacnásobne aj 

za pomoci poslancov žiadala o podpísanie takejto dohody, čo však dotyčná zakaždým odmietla. 

Vzhľadom na splnenie úloh vyplývajúcich z funkcie a termíny pre zúčtovanie štátnej dotácie sa jej 

vyplatila adekvátna odmena, nakoľko v opačnom prípade by musela byť hradená zo zdrojov obce. 

Evidencia pracovného času v zmysle zákona zo strany pracovníčky chýbala taktiež, takže na základe 

chýbajúcej platnej dohody za november, chýbajúcej platnej dohody na január, chýbajúcej evidencie 

pracovného času a vyplatenia odmeny za vykonanú prácu bez kompletných podkladov Inšpektorát 

práce vyhodnotil podnet občianky obce za dôvodný a vyrubil pokutu za porušenie predpisov. 

Zároveň chcela ešte informovať o skutočnosti, že nespokojná občianka podala na Okresnú 

prokuratúru Martin podnet na neplatnosť VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a poplatkoch, resp. na 

neadekvátne správanie starostky a poslancov OZ. Na základe predloženia spisového materiálu 

a vyjadrenia obce k výhradám v podnete bol tento v plnom rozsahu vyhodnotený ako nedôvodný 

a podľa oznámenia prokurátora zo dňa 01.04.2025 odložený. 

 

K bodu 9. 
 
Návrh:  
Predsedajúca  informovala, že všetci prítomní poslanci písomne oznámili zámer vzdať sa odmeny za 

2. zasadnutie OZ Obce Folkušová zo dňa 5.4.2025. 

 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 4 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom na prijatie uznesenia obecného zastupiteľstva č. 
23/2025 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

sa uznáša na  

vzdaní sa odmeny poslancov za dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4 
Výsledok hlasovania: 
 Za:   4 
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 23/2025 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
Záver 



Predsedajúca poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní. 
 
Vo Folkušovej 5. apríla 2025 
 
 
Zápisnicu zapísala: 

 
 
Mgr. Mária Lehotzká 

 
 
Námietky k zápisnici: 
 
 

 
Martin Petrinec      Maroš Jesenský 

       
 
 
 
 

Mgr. Lenka Bednarovská 
starostka obce 

 
 
 
Prílohy: 
1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
2. Prezenčná listina poslancov 
3. Prezenčná listina občanov a hostí 
4. Návrhy uznesení 17/2025 – 23/2025 
5. Uznesenia 17/2025 –23/2025 


